
 

7. september 2023 

Dagsorden for bestyrelsesmøde i Nakskov Gymnasium og HF’s bestyrelse  

tirsdag den 12. september 2023 kl. 16.15 
I forbindelse med mødet serveres sandwicher e.l. 

Eventuelle afbud til le@nakskov-gym.dk senest mandag den 11. september kl. 12.00 

Deltagere: 

Gert Meyer Madsen, Steffen Rasmussen, Morten Nielsen, Betina 

Siegvardsen, Uffe Stein, Nicolai Privrat, Anders Koch Hansen, 

Tine Muxoll Fatum, Katrine Koch Hansen, Mathilde Hartkopp 

 

Uddannelseschef Lars Bo Christensen deltager som referent. 

Fraværende: 
 

 

Dagsorden Bilag Sagsfremstilling Art/indstilling 

1. Godkendelse af referat 

af mødet den 30. maj. 

Uds. 

09.06.2023 

 Der har ikke været bemærkninger til det rundsendte 

udkast. 

Ingen bemærkninger, godkendt. 

2. Nye 

bestyrelsesmedlemmer 

 Tine Muxoll Fatum indtræder i 

skolens bestyrelse som 

repræsentant for Absalon. 

Ny elevrepræsentant. 

Tine Muxoll Fatum, præsenteres. 

Uddannelsesleder på Absalon. 

Matilde Hartkopp 2.b. er næstformand for 

elevrådet og indtræder ligeledes i bestyrelsen. 

3. Budgetopfølgning og 

likviditetsoversigt 

 

01, 02 Eftersendes d. 11.09.2023.  

Budgetopfølgninger tages til efterretning. 

Balancen tages til efterretning. 

4. Kvalitetsindsatsen  

 

a. Eksamensresultat 2023: HF-

karaktersnit på 5,5, hvilket er 

tilfredsstillende, da det ligger 

0,2 over målet på 5,3. 

Bestyrelsen bekræfter opfølgningen på 

kvalitetsindsatsen. 

Klasserne 2p og 2q er lagt sammen til 2x i skoleåret 

23/24, som en del af besparelserne. Ledelsen er 

mailto:le@nakskov-gym.dk


b. Undervisningsevalueringer: 

Disse implementeres i dette 

skoleår. 

opmærksom på de udfordringer dette kan give, bla. 

planlægges der med dobbeltlærer ordning og ekstra 

moduler til opsamling og samkøring af pensum. 

5. Campussituationen  a.: Erhvervs- og 

Uddannelsesmesse 7. 

november 

b. ”Grøn” iværksætteri 

c. Nakskov Akademi 

Rektor orienterede. 

 

Bestyrelsen ønsker en orientering på næste 

bestyrelsesmøde vedr. Nakskov Akademi, om hvad 

der er sket siden sidste bestyrelsesmøde. 

6. Samarbejdet med 

Maribo Gymnasium 

 Orientering Formanden orienterede. 

Bestyrelsen indstiller, at HF-eleverne, der går som 

udlagte HF-elever på Maribo Gymnasium, overgår 

fuldt ud til Maribo Gymnasium fra skoleåret 24/25. 

Da bestyrelsen på dette punkt imødekommer 

Maribo Gymnasium, vil formanden og rektor på det 

kommende samarbejdsmøde, med Maribo 

Gymnasium, drøfte de to skolers naturlige opland. 

7. Samarbejdet med CELF  Orientering Rektor orienterede. 

8. Orientering fra 

formanden 

 Orientering Bestyrelsesformanden deltager i STUKs 

konference omhandlende bestyrelsesarbejdet. 

Samarbejdsmøde med Maribo Gymnasium d. 20. 

september. 

9. Orientering fra rektor  a. Eksamensresultater 

b. Skoleårets start, og 

elevtal: 100 nye elever: 

STX: 48, HF: 52. 

Skolen havde et samlet 

måltal på 95 nye elever. 

Lærerne er meget glade 

for de nye elever. Det 

gælder især HF. 

c. Forældreaften 

d. Mobilpolitik 

e. Alkoholpolitik 

f. Ny Bogholder:  

a.Rektor orienterede om et lidt lavere 

karaktergennemsnit for STX ved sommereksamen 

2023, end normalt. 

b.Tilfredshed med sommerens elevoptag, der ligger 

lidt over det forventede måltal. 

c.Der er afholdt to velbesøgte orienteringsaftener 

for nystartede stx og HF-elever, med forældre. 

 

d.Rektor orienterede om håndhævelsen af 

mobilpolitikken. 

e.Studie- og ordensreglementet skal på 

dagsordenen til næste bestyrelsesmøde, bla. med 

henblik på mobilpolitikken. 

 



Helle Sakariassen 

afløser d. 1. okt. Joan 

Rasmussen, som ønsker 

at nedtrappe.  

Bestyrelsen bakker skolens alkoholpolitik op. 

 

f.Ny bogholder, Helle Sakariassen, er ansat pr. 1. 

oktober. 

10. Orientering fra 

elevrådet 

 Orientering HF-eleverne vil gerne inddrages mere i 

planlægningen af studietur. 

Elevrådet vil arbejde mere på at få integreret HF-

eleverne på skolen, bl.a. i det sociale liv. 

Både positive og negative holdninger til skolens 

mobilpolitik. 

11. Orientering fra 

medarbejderne 

 Orientering NP orienterede. De ansatte virker til at være 

kommet sig efter forårets afskedigelser. 

Forberedelsesfaktoren presser dog underviserne. 

MIO+ arbejder videre med at kvalificere 

resultaterne fra APV/MTU. 

12. Næste bestyrelsesmøde  Tirsdag den 12. december kl. 

16.15 

Bestyrelsesformanden orienterede. 

13. Eventuelt   Ingen bemærkninger 
 


